

SATISFIES YOUR UNIQUE DREAM



Unique Vicacci

VICACCI is a Hong Kong based fashionable jewelry label founded in 2012. The ultimate symbol of VICACCI is the Nature Beauty as Art with inspiration of the enchanting blossom for Love, Glamour, Passion and Happiness.

VICACCI - Your Shining Star

VICACCI select the simplest and unique cutting crystals made in Austria from the premium brand for the finest crystal -SWAROVS-KI. Moreover, VICACCI brand is honoured to become and sparkle with SWAROVSKI brilliant partnership through Swarovski's Ingredient Branding Program.

VICACCI possess in-house design team, and most designers are both Hong Kong and International Design Award Winner and all graduated from Design School. VICACCI shine through every client's heart by making their unique dream coments true with the ultmost excellence and professional craftsmanship.

VICACCI brings you sweet forever memories as a Shining Star In Style and with Class whenever and wherever.











VICACCI shine through every client's heart by making their unique dream comes true with the utmost excellence and professionalism.



Be Inspired by the Majestic Royal Empress, origin to be associated with royal kingdom, as "the head of beauty' for queens.

2

1. V5015R-008-S 2. V5015R-008-SR

2 in 1 Jewellery

1.

82000

The pendant is a two-in-one, and the outer layer can be removed. A necklace, two ways to wear, to meet your beauty pursuit.

"Princess of My Dreams"

2.

1. V5015N-010-S 2. V5015N-010-SR





Be Inspired by the Majestic Royal Empress, origin to be associated with royal kingdom, as "the head of beauty' for queens.

> 1. V5015N-026 2. V5015B-004 3. V5015R-008 4. V5015B-006

"Princess of My Dreams"





Twinkle Collection

The stars are not difficult to reach, it has been here in your hand, shines like the star you are and rise in perfect light.

1. V5015E-002-SR 2. V5015N-001-SR 3. V5015B-002-SR VICACCI designer captures the essence of Elegance, Love and Hope. In additional to this, the new necklace hightlights VICACCI's craftsmanship and is adorned with glistening by Swarovski Crystal.

1. V5015R-005-SR 2. V5015R-006-S







Twinkle Collection

The stars are not difficult to reach, it has been here in your hand, shines like the star you are and rise in perfect light.

1. V5015N-025 2. V5015B-005 3. V5015E-005



R.D

1.

(C) 2

1. V5015N-003-SR 2. V5015E-001-SR



Secret Garden

2

1995

A place to feel the joy, share the love, to dare dream and enjoy the beauty of inside the heart.

1. V5008P-018SR-CC-B 2. V5008P-018SV-PL-B

Four Leaf Clover





52-53

1. V5008P-011SV1-GN-B 2. V5008P-011SGR1-PL-B 3. V5008P-011SV1-GD-B Water Droplets

Mainly in the shape of water droplets showing women's gentleness, watery and strong feminine charm.



Blossoming Love

1.

A woman should Be always blooming f-or its own joy.

> 1. V5008P-014SG-PL-B 2. V5008P-014S-GN-B 3. V5008P-013SR-CC-B 4. V5008P-013S-PL-B

2.

CULTURES &

3.

Mermaid Tears



Dancing Jewelry

The dancing jewelry collection is to endow with life, shows gentle grace with the impeccable craftsmanship.

1.









V5030-0977-JP
V5030-0563-JP(7)
V5030-0599-JP
V5030-0513-JP
V5030-0922-JP



Iconic Collection

Gulle Bar

2.

Vicacci explore its iconic collection with pretty & happy blossom to touch to the brand's emblematic design.

1. V5014N-001SR-CC	3. V5014E-001S-GN
2. V5008LP-001S-CC	4. V5008E-002S-CC
5. V5013B-004S-CC	6. V5013B-004SR-CC



Vicacci Unveils Initial collection. One of the sets of flower, name periwinkle. It Designs for celebrates the coming of Spring in style.

Vicacci Bracetet

2.

Love in tangled branches that are your arms.

1. V5010-KW474410F 2. V5010-K474410V 1. V5015B-015R-S 2. V5015B-015B-S





SATISFIES YOUR UNIQUE DREAM

5.

- 1. V5032-6-8766
- 2. V5032-6-8776
- 3. V5013B-009
- 4. V5013B-011
- 5. V5013B-010

Vicacci Remembrance

San Carto

A PAR

AND COMPANY OF STREET

Carry the ONE you love personalized with a memorable photo necklace close to each other.

> 1. V5015N-D014-S 2. V5015N-D014-SG 3. V5015N-D014-SR 4. V5015N-D015-SG



The moon's light illuminated the night lead you in the direc-



tion











Vicacci Key Chain





Vicacci jewelry embellished with crystals from Swarovski and presented in the Vicacci Purple Box. Its distinctive color is perfectly matched both the unique design and ultimate quality in mystery, fantasy, ambitious anddreams.



VICACCI®





Win Seng Manufacturing Company Ltd. (VICACCI Brand) has gladly sponsored this year Pok Oi Hospital Board of Directors. Specially launched 101 Limited Edition Crystal Commemorate Badge for this charitable fundraising event.

本年度董事局更榮幸獲得永星製品廠有限公司 (品牌VICACCI)贊助,特別推出101個限量版水晶紀念襟針作義賣籌款。



The Limited Edition Crystal Commemorate Badge 限量版水晶紀念襟針



Made with sterling silver and Swarovski White crystal embedded. Each and every badge is engraved with an independent laser number which has special meaning for collection.

以純銀製造並以Swarovski白色水晶鑲嵌,每枚襟針更刻有獨立雷射序號,別具珍藏意義。

CHARITABLE COOPERATION

Pok Oi Hospital has been tremendously contributing to the community for ages, and establish a new era under the management of the 71st board of directors

博愛醫院的善業跨越世紀,並於庚子年第71屆董事局同寅帶領下展開新紀元。





TEEN'S KEY CHARITY EVENT







10TH ANNIVERSARY JUNZI CORPORATION AWARD PRESENTATION CEREMONY

hket 2016年12月18日 単層三

香港恒生大學 2019 年「君子企業大獎」頒獎典禮 暨 第九屆「恒大香港商業道徳指數」記者招待會

2019年香港到生大学「君子企業大獎」 颁奖典禮 豐 鉴九局「但大香港商業這個捐数」記 者招待會已於2019年12月6日於香港創建浙店宴會總圓湯舉行,同時亦公佈了「但大香 准育業這種指數」。當日由恒大校長何順文教授敗政准額,並邀請個人資料私贈專員公 罪私随赛员装備见大律颇为主地高资。

恒大2019年「君子企業大獎」公佈、「香港商業通酬指数」下跌



2019年7点常期有限在这个社会内容的发展的问题。





- 2 円



2019君子企業大學獲勞結果

744



Logo is only for Illustration only, Not for sell

VICACCI [維卡琦] 為「君子企業計劃」贊助 10 周年限量 版襟章, 以鑽石及 SWAROVSKI 水晶兩種材料分別設計 了兩款極具風格的「君子襟章及吊墜系列」。 VICACCI 始 創於 2012 年,產品選用具有獨特而簡約切割面的 SWAROVSKI 水晶作為原材料, 並為 SWAROVSKI 品牌

VICACCI 曾獲多個國內外的設計獎項, 管理層亦非常認同 君子「五德」營商理念,為表示對「君子企業計劃」的支持, VICACCI 的本創專業設計團隊,以「竹」及「君子」的簡潔 及獨有風格,設計了兩款極具品味的「君子襟章及吊墜系列 」。由本設計可見VICACCI 設計團隊不但在工藝上精益求 精,設計富有時尚感和熱情,更力求不斷創新及嘗試。

- 百姓大公將百里正會 的直接和生人学、九年目 强入中间需求效整用的 「君子」人相補血、制制 和一度的「西子企業調 度」。目前「西人直過商業 後期代数」、並詳聞小具 **月子出版的企业**加江市 -----8, 智人領藏之「叔子史 第:是一副親全兩定整約 汽架越非和军,不知地自了两军?位子;人枯中的?仁;我。

種, 製, 但, 古家果像, 台建作了药方果来通知, 幼平的肉果 %为学校,我已已成为解释之前的甘福下位,只学研究教育 者我的时期的复数型水平。 2015年的在于企業副自身計畫由3+名包入表的形成,在第

2015年9月1日二年8月1日月1日1日1日2月1日月1日日、日月 第十世国市公式設定、田田市構造分析工作、出名中国市会 厚協治20代現代公司研究的社大学主規成、供合電調整派 全和14期法議会理論、者社会院主要在了39後調査地局。 我们能在建筑是主体中的东部总性地分布部行了积弱能 1. 日本 7. 日本 7 电影响,以及保健制的发展和的可能性,就在现在的分别力 月至七月兩國定成數據政策,得到行業問題7,346後,有效 同意約7,360位,有效率建刻96.3%。

课表的导导资本和规模人作记者本书七得代表性行家的作用 中法加持规,加持行支持改革保護的条件化规,进行支持改 重要通行走入规定上的合"进行";以及"仁"。「我"、「我"、 "你"、"W,过三张改造学等。对各时代用的进行成多年间故

均得地和成为的有效度,调查可辞是何知…如此表性打算





Unit 501, 5/F, Honour industrial Centre, 6 Sun Yip Street, Chai Wan, HongKong Tel +852 2889 8979 Fax +852 2889 3335 WhatsApp - 9829 6593 Email: sales@vicacci.com Wechat:sales_vicacci

VISIT US AT VICACCI.COM

FOLLOW US ON



VICACCI 2018: All rights reserved. Partiel or total publication, transmission, copy or other duplications of text, graphics, pictures etc., which are to be found is forbidden without authorisation or prior notice from VICACCI

Swarovski' is a registered trademark of Swarovski AG: CACCLIS a registered trademark of Win Seps Manufacturing Factory II